



MARCHÉ DU FILM
FESTIVAL DE CANNES

2024 ADVANTAGES

PLATINUM BADGE
€ 3 499 (excl. VAT)
ON REQUEST

INCLUDED WITH YOUR PLATINUM BADGE...

Priority access to Marché and Festival screenings

Enjoy the benefits of priority access to Marché du Film screenings (entrance with a badge); and priority reservations for ticket requests for Un Certain Regard, Semaine de la Critique, Director's Fortnight and ACID screenings (entrance with an invitation). Upgraded access to our online ticketing platform is also included for requests to Festival screenings in the Grand Théâtre Lumière (please note that no request comes with a guarantee and are limited to one per screening per badge; no-show rules apply as to all participants; each person must show an individual ticket at the entrance, no grouping of tickets in one phone allowed).

Exclusive access to the Bistrot du Lérins

An exclusive club open daily where you can relax with refreshments, as well as have small meetings. Platinum Badge holders can invite up to 3 guests to join them during the Marché to share a drink together courtesy of the Bistrot du Lérins. It is also possible to reserve lunches here as well as at the **Plage des Palmes** (paying service; reservations on the spot, dependent on availability). Exclusive access to the Plage des Palmes during the day for the duration.

Invitations to our special events

Invitations to our networking events and parties such as the Marché du Film Opening Night, the Mixers and more to make your experience a memorable one. One invitation per Platinum Badge holder; requests for a second invitation can be made and granted exceptionally.

Facilitated access to masterclasses and conferences

Learn from the best with access to masterclasses, conferences and many other events including Industry Workshops conferences, Cannes XR pitch sessions, Festival Masterclasses... Requests must be made in advance (one per Platinum Badge).

Answer to your queries

Platinum Badge holders will be given a specific contact for the months of April and May in the case of questions.

Access to the Producers Network

It is possible to request access to the Producers Network; however, this is not automatic and depends on whether the necessary criteria is fulfilled. Please ask to see if you are eligible if you are interested.

The Platinum Badge includes all the privileges of a Marché badge

With a Platinum Badge, you will keep all your Marché and Festival badge privileges.

If you wish to apply for a Platinum Badge, please contact platinumbadges@festival-cannes.fr by 26 April 2024 at the latest. Please note that the number of badges is limited and once the quota is complete, Platinum Badge registration will no longer be available. **IMPORTANT:** the Platinum Badge advantages apply to the badge holder only; if you wish for a second person to have the same benefits, a second Platinum Badge must be acquired.



MARCHÉ DU FILM
FESTIVAL DE CANNES

AVANTAGES 2024

LE BADGE PLATINUM

€ 3 499 (excl. VAT)

SUR DEMANDE

INCLUS AVEC LE BADGE PLATINUM ...

Accès prioritaire aux projections du Marché et du Festival

Profitez des avantages du badge prioritaire du Marché pour les projections du Marché du Film (entrée sur badge), Un Certain Regard, Semaine de la Critique, Quinzaine des Réalistes et l'ACID (entrée sur invitation). Bénéficiez d'un accès optimisé à notre billetterie en ligne pour les projections du Festival au Grand Théâtre Lumière (veuillez noter que les demandes sont limitées à une par projection et par badge et qu'aucune demande ne pourra être garantie ; les règles « no-show » s'appliquent de la même façon que pour tout participant ; chaque personne doit montrer un billet à l'entrée, billets regroupés dans un seul téléphone non permis).

Accès privilégié au Bistrot du Lérins

Un club exclusif ouvert tous les jours où vous pourrez vous reposer, profiter de rafraîchissements, et également organiser des rendez-vous. Les détenteurs du Badge Platinum peuvent inviter jusqu'à 3 personnes pour les y rejoindre afin de partager un verre, offert par le Bistrot du Lérins. Il est également possible d'y réserver des déjeuners, ainsi qu'à **La Plage des Palmes** (service payant, réservations uniquement sur place, selon les disponibilités). Accès privilégié en journée à La Plage des Palmes sur la durée.

Invitations à nos événements spéciaux

Des invitations à nos événements de networking et à nos soirées (l'Opening Night du Marché du Film, les Mixers, etc.) afin de faire de votre présence à Cannes une expérience inoubliable. Une invitation par détenteur de Badge Platinum ; les demandes pour une deuxième invitation peuvent être faites et seront accordées exceptionnellement.

Accès facilité aux Masterclasses et conférences

Soyez inspirés en écoutant les plus grands experts de l'industrie lors de nos Masterclasses et conférences - y compris, mais sans s'y limiter, aux conférences Industry Workshops, aux sessions de pitch Cannes XR, etc. Demandes à faire à l'avance, une invitation par Badge.

Un interlocuteur dédié pour répondre à vos questions

Les détenteurs d'un Badge Platinum auront un interlocuteur exclusif les mois d'avril et mai afin de les aider en cas de questions.

Accès au Producers Network

Il est possible de demander l'accès au Producers Network afin de voir si vous êtes éligible ; l'accès n'est pas automatique et sera assujéti aux critères en place pour toute demande.

Un badge Platinum inclut tous les privilèges d'un badge Marché

Avec un Badge Platinum, vous conservez tous les privilèges d'un badge Marché et Festival.

Si vous souhaitez souscrire au Badge Platinum, veuillez contacter platinumbadges@festival-cannes.fr jusqu'au 26 avril 2024 au plus tard. Veuillez noter que le nombre de badges est limité et qu'une fois le quota rempli, il ne sera plus possible de souscrire au Badge Platinum. IMPORTANT : les avantages du Badge Platinum ne s'appliquent qu'au détenteur du badge ; si vous voulez en faire profiter une deuxième personne, il lui faudra également un Badge Platinum.